
 

      
Svendborg Andels-Boligforening  |  Bregnegårdshaven 7  |  5700 Svendborg 

Beslutningsprotokol – Ordinært afdelingsmøde 

 

Afdeling: 21 – Solsikkevej Referent: Thorstein Larsen 

 

Dato: 13.09.2023 

 

Deltager(e) fra administrationen 

 

Thorstein Larsen 

Deltager(e) fra afdelingsbestyrelsen 

 

Birgit Foli, Tove Petersen 

Deltager(e) fra organisationsbestyrelsen 

 

Steen Mørk 

Stemmeberettigede 

deltagere 

Husstande: 21 

Antal stemmer: 42 

  Personer 

Antal: 25 

  

DAGSORDEN  

1 Valg af dirigent 

 

Steen Mørk 

2 Bestyrelsens beretning 

v/  

 

Godkendt ☒ Forkastet ☐ 

3 Orientering om regnskab 2022 

Godkendelse af budget 2024 

Orientering ved Thorstein Larsen 

Godkendt ☒ Forkastet ☐ 

4 Indkomne forslag  

 Foreslår at der kommer husnummer 

skilt op mellem nr. 31 og 33. Stativ fra 

tidligere står der 

Vedtaget ☒ 

 

Nedstemt ☐ Frafaldet ☐ 

 Foreslår muligheden for at vælge 

mellem kombi vaskemaskine og 

løsningen med 2 maskiner.  

Vedtaget ☐ 

 

Nedstemt ☒ Frafaldet ☐ 

  Vedtaget ☐ 

 

Nedstemt ☐ Frafaldet ☐ 

5.A      Valg af formand Ikke på valg 

  

 

5.B Valg af medlemmer til 

afdelingsbestyrelsen 

På valg: Tove Pedersen (ønsker ikke genvalg) 

              

              

Valgt: Rita Finsen Bur-Hil 
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Side 2 af 2 

Kampvalg: 

Mogens: 10 stemmer 

Rita:30 stemmer 

Blanke: 2 

           

5.C Valg af suppleanter til 

afdelingsbestyrelsen 

Valgt:  

1. Annette Osther 

2. Mogens Petersen  

 

6. Valg af indtil 3 medlemmer og 

suppleant(er) til 

repræsentantskabet 

Valgt:  

Birgit Foli 

Randi Bay 

Rita Finsen 

 

Supplant: Tove Pedersen 

 

7   Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Store træer ved vaskepladsen hænger ind over 

vejen. Kommunen er kontaktet to gange af 

varmemester HM. 

 

- Hæk ved busskuret er ikke genetableret. 

- Grønne poser til madaffald. Der ønskes et depot 

på Solsikkevej. Dette afprøves. 

 

- Bliver terrassedøre efterset – nej, de var ikke 

med i eftersynet af hoveddøre. 

 

- Bliver der renset ventilatorer på toilettet. Nej, 

dette er ikke budgetsat.  

 

- Varmtvandsbeholdere bør isoleres, de afgiver 

meget varme. 

 

 


